
PHN Series

裾引きユニット

Blindstitch hemming unit
下摆折缝自动组合机
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Blindstitch hemming unit
 (equipped cylinder bed, overedger)

下摆折缝自动组合机
( 装载细筒型机座包缝缝纫机 )
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●用于T恤衫、贴身内衣等薄料到中厚料的圆筒衣物、平坦衣物的下摆折缝工序。

●是将下摆折缝作业的高度技能用机械代替完成的经济型不需要技能的机种。

●操作者不需要将布料折叠放好，平展的布料装好之后，导向器会自动将布料折
好，简单处理布料后就可以进行下摆的折缝。

●折边宽度均匀、稳定，能够获得好质量的缝纫产品。

●防止过缝处脱缝装置可以在下摆折缝工序中防止压边缝斜，能够获得高质量
的缝纫效果。

●如果不作为下摆折缝组合机使用时，也可以用于一般缝纫的工序。

●Blindstitch hemming bottoms of tubular and flat goods made of light to 
medium weight fabrics, such as T-shirts, underwear and similar garments
●The unit automates and deskills difficult blindstitch hemming operations.
●There is no need for the operator to fold the flat fabric.  The operator　
simply places the fabric, and the guide folds it.  So all the operator has 
to do is hold the fabric.  
●Uniformly and neatly finished blindstitch hems are obtained on sewn 
products.
●Equipped with a device that prevents misalignment due to stitch 
skipping or plyshifting on the cross seam sections in blindstitch 
hemming operations, so beautifully finished products are achieved.
● This unit can also be used as a plain seamer.
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Accessories / Option / Remarks
标准装备 / 选择设备 / 备考
標準装備 / オプション/ 備考
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